



## 北京首都国际机场股份有限公司 9月份营运数据

[2012年10月11日 — 北京], 北京首都国际机场股份有限公司(「首都机场」或「本公司」; 股份代号: 694.HK) 2012年9月份的飞机起降架次及旅客吞吐量分别约为 47,480 架次及 7,089,000 人次, 比去年同期分别上升约 5.3%及 4.1%。其中, 国内航线飞机起降架次增长约 5.1%, 国际及港澳台航线飞机起降架次增长约 5.7% (其中由国外航空公司承运的航线飞机起降架次增长约 9.0%); 国内旅客增长约 3.7%, 国际及港澳台航线旅客增长约 5.3% (由国外航空公司承运的航线旅客增长约 8.1%)。

2012年前九个月, 首都机场累计的飞机起降架次、旅客吞吐量分别约为 416,980 架次及 61,758,000 人次, 比去年同期分别增长约 4.5%及 4.3%。

完

### 有关北京首都国际机场股份有限公司

北京首都国际机场股份有限公司于1999年10月15日在中国北京注册成立为股份有限公司, 拥有并管理北京首都国际机场的航空运作及若干辅助商业业务。北京首都国际机场于2000年2月1日在香港联交所挂牌上市。目前, 公司拥有三座航站楼, 三条跑道, 以及完善的旅客服务、货物处理设施, 主要在北京机场运营和管理航空性及非航空性业务。截至2011年底, 北京首都国际机场的通航点共 222 个, 其中国内通航点 116 个, 及国际及地区通航点 106 个。

本快报由北京首都国际机场股份有限公司发布。



## **Beijing Capital International Airport Company Limited Announces September Traffic Data**

[11 October 2012 - Beijing] Beijing Capital International Airport Company Limited ("BCIA" or the "Company", Bloomberg code: 694.HK) posted data aircraft movements of 47,480 and passenger throughput of 7,089,000 approximately in September 2012, representing an increase of 5.3% and 4.1% respectively, as compared with the same period of the previous year. The aircraft movements by domestic air routes recorded a rise of approximately 5.1% year-on-year. The aircraft movements by international, Hong Kong, Macau & Taiwan air routes were increased by approximately 5.7% year-on-year (The aircraft movements by foreign Airlines was increased by approximately 9.0% year-on-year). The passenger throughput by domestic air routes was increased by approximately 3.7%. The passenger throughput by international, Hong Kong, Macau & Taiwan air routes was increased by approximately 5.3% (The passenger throughput by foreign Airlines was increased by approximately 8.1% year-on-year).

For the first nine months of 2012, the accumulative total of aircraft movements was 416,980 and passenger throughput was 61,758,000 representing an increase of approximately 4.5% and 4.3% respectively, as compared with the same period of the previous year.

— END —

### **About Beijing Capital International Airport Company Limited**

Beijing Capital International Airport Company Limited was incorporated as a joint stock company with limited liability in the People's Republic of China on 15 October 1999 to take over and manage the aeronautical operations and certain ancillary commercial businesses at the international airport in Beijing, the PRC. The Company was listed on the Hong Kong Stock Exchange on 1 February 2000. At present, the Company owns three terminals, three runways and completed facilities for serving passengers and handling cargos to operate and manage aeronautical and non-aeronautical businesses mainly in Beijing Airport. As at the end of 2011, there were 222 flight points at the Beijing Airport, including 116 domestic and 106 international and regional flight points.

This express report is issued by Beijing Capital International Airport Company Limited.